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Београд - Очекујем жестоку, али цивилизовану кампању. Поштујемо наше противнике,
али, реално говорећи, имамо најбоље људе и најбољи програм.

  

Уверен сам у нашу победу на изборима - каже за Данас Влајко Сенић, члан управе
Уједињених региона Србије.

  

Шта су главни адути УРС?

  

- Далеко смо испред конкурената по оствареним резултатима. Једина смо
децентрализована изборна листа, која има јаке људе из свих региона. Осмислили смо
јасан план за пољопривреду и економију. Први смо исказали спремност да се изборимо с
партијском државом и централизмом. Признали смо грешке и не бежимо од
одговорности за њих.

  

Које су то грешке?

  

- Потценили смо ефекте економске кризе. Такође, нисмо на време и у довољној мери
упозорили грађане на последице продаје Нафтне индустрије Србије испод руке и испод
цене.

  

Како ће чињеница да је Србија добила статус кандидата за ЕУ утицати на резултат
избора?

  

- Мислим да је статус кандидата важан за Србију као још једна тачка на нашем
европском путу. Верујем да ће бирачи ту чињеницу ценити на изборима.
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Имајући у виду оштро предизборно надметање ДС и УРС, да ли би ваша странка
пристала на постизборну коалицију с демократама?

  

- Не журимо да уђемо у владу, већ журимо да добијемо што ширу подршку за наш
програм. С демократама имамо сукоба онолико колико они желе. Демократија за коју
смо се борили подразумева да једни другима кажемо шта имамо јавно, јасно и отворено.
Нема интрига, сплетки, лажних анкета и оговарања.

  

Зашто не можете да замислите Томислава Николића и Ивицу Дачића на челу
владе?

  

- Србији је потребан премијер који разуме домаћу и међународну економију, јавне
финансије и може лако да комуницира с потенцијалним инвеститорима. Николић је тек
изашао из студентске клупе, а Дачић није економиста.

  

С којим аргументима тврдите да је лидер УРС Млађан Динкић најбоље решење за
премијера?

  

- Динкић има мерљиве резултате иза себе, апсолутно познаје јавне финансије, спреман
је да спроведе нужне реформе, избаци партијске службенике из јавних предузећа и
убрза децентрализацију земље. Био је успешан гувернер, министар финансија и
економије. Сазрео је за премијера који ће демонтирати партијску, неефикасну,
корумпирану и гломазну државу.

  

Тврдите да је парламент „веома слаба институција“ и да се улога посланика до сада
сводила на верификацију онога што је већ договорено у влади или некој другој
институцији. На који начин се може променити ситуација?

  

- Посланици морају у потпуности бити представници грађана који их бирају. За
посланике УРС, које народ буде изабрао у Скупштину Србије, гарантујем да ће се
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истрајно борити за своју општину, град и регион. Неће бити гласачка машина.

  

Жалите ли што није постигнут договор о заједничком учешћу на изборима између
УРС и Социјалдемократске партије Србије?

  

- Не жалимо. Странка Расима Љајића је дуго вагала и мерила и на крају изабрала
предизборну коалицију с демократама. Желимо им све најбоље.

  

Марија Стојановић

  

(Данас)

  

 3 / 3


